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Protokoll 
 
fört vid styrelsemöte i Bohusläns Gille i Stockholm den 16 januari 2025 
Plats: Lokalen ”Pax-rummet”, Rehnsgatan 20, 6 trappor 
 

Närvarande: 
 
Funktionärer 
Johannes Rudberg ordförande   
Anne Scherman v. ordförande 
Åke Jansson  skattmästare 
Magnus Rådahl klubbmästare 
Brita Ullman  sekreterare  
 
Styrelseledamöter Ann Bengtson, Mats-Erik Hedenström, Maria Isacsson, Gunilla Jönsson, 
Michaël Koch. 
 
Suppleanter Christian Flodin, Jan Scheja 
 
Valberedning: Sven Laurell 
  

 
Ej närvarande: 

Suppleanter: Agneta Karlsson 
Hedersledamot: Dick Börjesson, Gustaf Holmius 
Valberedning: Hakon Långström, Ensio Andersson 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Ordföranden öppnade mötet och ordinarie sekreterare tjänstgjorde.  
 
§ 2 Val av justerare. 
Styrelsen valde Gunilla Jönsson som justerare.  
 
§ 3 Fråga om kallelse skett i behörig ordning 
Styrelsen konstaterade att kallelse skett i behörig ordning. 
 
§ 4 Godkännande av dagordning. Dagordningen godkändes. 
 
§ 5 Protokoll från föregående möten 
Föregående protokoll från 2024-09-23 godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 6 Förvaltningsberättelsen 2024 
Styrelsen godkände den utskickade Förvaltningsberättelsen samt att den presenteras på 
årsmötet. 
 
 
 

      



 

 

 
§ 7 Årsredovisning 2024 och Aktieportfölj per 2024-12-31 
Skattmästaren redogjorde för en preliminär resultat- och balansräkning för 2024. Resultatet 
gav i år ett överskott på 55 332 kr. Kostnaden för våra sammankomster var lägre än föregå-
ende år. Årets finansiella intäkter blev 318 415 kr (225 456 kr). Aktievärdet per sista december 
var 8 409 369 kr (8 302 489  kr) dvs ingen stor förändring jämfört med föregående år. Inga 
aktier har köpts eller sålts under året. 
 
Årsredovisningen har redan reviderads av revisorerna. 
 
§ 8 Utvärdering och ekonomiskt utfall, filmvisning Årsta 
Den 24 november ordnades det med filmvisning på Årsta Folkets Hus biograf. Filmen 
”Västerhavets hemligheter” bjöd på en unik undervattensfilm om den svenska västkusten. 
Filmens regissör Tobias Dahlin gjorde en kort presentation innan filmen visades. Mycket 
uppskattat av de hade möjlighet att gå.  
 
Kostnaderna för filmvisningen uppgick till 12 450 kr (Tobias Dahlin för filmvisning inkl. hans 
medverkan 6 250 kr och Årsta Folkets Hus för hyra av bion inkl. maskinist 6 200 kr), medan 
biljettintäkterna uppgick till 6 600 kr. Gillets subvention uppgick därmed till ca 47% vilket 
styrelsen fann i sin ordning och i enlighet med gillets syfte. 
 
§ 9 Beslut om avgifter för medlem/icke medlem vid våra sammankomster 
Styrelsen beslöt att avgiften för måltider i Odd Fellows lokaler skall vara oförändrad 500 kr för 
medlemmar och 750 kr för gäster. Om restaurangen höjer priset kraftigt under 2025 så 
återkommer klubbmästaren med förslag på ändring i ett telefonmöte med styrelsen. 
 
§ 10 Styrelsens förslag till årsmötet på medlemsavgift för 2026. 
Styrelsen beslutade att föreslå årsmötet oförändrad avgift för 2026, dvs 100 kr. 
 
§ 11 Förslag till budget 2025 
Skattmästaren redogjorde förslag till budget 2025 med ett resultat på – 85 tkr. Orsak är bl.a.  
underskott på våra sammankomster, tryckning av ny matrikel samt lägre netto på räntor och 
utdelningar. Budgeten kommer ej att presenteras på årsmötet.   
 
Ett önskemål framfördes om att budgetunderlaget daterades om det skickats ut i olika 
versioner.  
 
§ 12 Information från valberedningen 
Sven Laurell informerade valberedningens förslag som kommer att presenteras på årsmötet. I  
förslaget blir Ann Bengtson sekreterare, Christian Flodin, Brita Ullman styrelseledamot och 
Ann-Sofie Barnevik Andersson styrelsesuppleant, i övrigt oförändrat. 
 
§ 13 Årsmöte lördag den 8 februari 2025, lokal OF (Odd Fellows), program 
Program klart. Anton Larsson kommer att hålla föredrag om jordskred i Bohuslän. Inbjudan 
kommer att skickas ut inom kort. 
 
§ 14 Övriga medlemsmöten. 
Vårmöte lördag den 5/4 på OF. Föredrag av Bengt af Klintberg som utgivit två böcker om 
Bohuslänska sagor. 
Underhållning av musikgruppen Öbarna eller på en separat kulturafton vi kan ha någon gång. 
Tas upp på nästa möte. 
Höstmötet lördag den 8/11 på OF. Föredrag förslag till alternativt  
1 Louise Lindblom ”Vanartiga barn” 
2 Ingalill Andreasson boken ”Tösen ville jag inte ha” 
 
§ 15 Information om program för sommaraktiviteter 2025  
Årets sommarutflykt beslöts ske till Skee Krokstrand. Förslag på föredrag av Karin Askberger, 
lunch Krokstrands Folkets Hus samt middag i Strömstad.  



 

 

 
 
§ 16 Hemsidan 
Vår hemsida är välbesökt med ca tiotusen individuella besök år 2024. 
Ett förslag lämnades om att medlemmar skulle kunna annonsera om uthyrning av bostad i 
Bohuslän på hemsidan. Förslaget skulle också kunna framföras på årsmötet. Maria och Anne 
arbetar vidare i frågan och att vi i så fall borde ta fram ett förslag på standardavtal för 
uthyrning. 
 
§ 17 Ny matrikel 2025 
Efter en längre diskussion beslutade styrelsen att gå vidare med en ny matrikel enligt samma 
modell som den nuvarande ("2023"). Offert väntas från tryckeriet. En arbetsgrupp för 
kontrolläsning beslöts bestå av: Christian, Johannes, Åke och Brita. 
 
§ 18 Inval nya medlemmar 
Följande 7 personer invaldes enhälligt av styrelsen: Mikael Russberg, Daniel Siberg, Karin 
Wallmark, Karin Rantil, Lovisa Bergdahl, Gustaf Bergdahl och Petra Uggla. 
 
§ 19 Information om medlemmar som slutat samt om avlidna medlemmar 
(Information lämnas här i protokollet för hela året 2024. Ej informerat på styrelsemötet:  
Efter årsmötet 2024 har 21 nya medlemmar tillkommit och 7 medlemmar slutat eller avlidit) 
 
§ 20 Övriga frågor. 
Magnus kan inte komma in i systemet och vårt medlemsregister. Brita kontaktar 
Föreningshuset (SEDAB) 
 
§ 21 Nästa styrelsemöte 
Nästa styrelsemöte blir måndag den 26/5 kl. 19:00, digitalt 
 
Ordförande tackade alla närvarande ledamöter samt ett speciellt tack till Christian som 
bjudit alla på ostkaka samt för den hemgjorda björnbärssylten från Magnus. Därefter 
avslutade ordföranden mötet.  
 
 
 
 
_____________________________  ______________________________ 
Sekreterare Brita Ullman       Ordförande Johannes Rudberg 
    
 
 
___________________________ 
Justerare Gunilla Jönsson 


